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SMILTENES NOVADA PAŠVALDĪBAS DOME 
Reģ. Nr.90009067337, Dārza iela 3, Smiltene, Smiltenes novads, LV-4729 

tālr.: 64774844, e-pasts: pasts@smiltenesnovads.lv 

 

Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas, Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu pastāvīgās komitejas un Sociālo un veselības jautājumu pastāvīgās komitejas 

APVIENOTĀS SĒDES 

PROTOKOLS 
 

2025.gada 4.februārī                             

Sēde sasaukta plkst.10.00   Nr.2 

Sēde atklāta plkst.9.58 

Norises vieta: Dārza ielā 3, Smiltenē 
 

Sēdi vada Finanšu un attīstības jautājumu pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja Astrīda Harju 

Sēdi protokolē Kancelejas un personāla nodaļas lietvede Ilze Oginska  

Sēdes gaita tiek ierakstīta audio formātā. 
 

A.Harju aicina komiteju locekļus reģistrēties sēdei. 
 

Sēdei plkst.10.02 reģistrējušies un piedalās 11 komiteju locekļi: Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, 

Otārs Putrālis, Gita Mūrniece, Jānis Āboliņš, Raivis Vizulis, Edgars Avotiņš, Andris Abrāmovs, 

Inga Ērgle, Iluta Apine, Elgars Felcis 
  
Sēdē nepiedalās komiteju locekļi: Māris Zālītis, Toms Markss, Ainārs Mežulis, Mārtiņš Vīgants,  
 

Piedalās darbinieki: izpilddirektors Andris Lapiņš, izpilddirektora vietniece Evija Zurģe, Juridiskās 

nodaļas vadītājs Māris Rungulis, Kancelejas un personāla nodaļas vadītāja Laura Pleša, lietvede 

Ilze Oginska, Finanšu nodaļas vadītājs Jānis Adienis 

 

1. Par darba kārtību  

           Ziņo Astrīda Harju  

Informē par sēdes darba kārtību. 

Par 4.jautājumu nebūs balsojums. Galīgais balsojums būs, kad būs beidzies iepirkums. 

Deputāts Jānis Āboliņš domā, ka darba kārtības 5.jautājums jāskata primāri pirms budžeta 

jautājuma skatīšanas. 

E.Avotiņš: nav problēmu likt iekšā budžetā nepieciešamo līdzfinansējumu par projekta “Skeitparka 

projektēšana un pārbūve Raunas pagastā” īstenošanu, jo lēmums jau bija iepriekš 

E.Zurģe: šobrīd nevajag, jo nav iepirkums un nav zināmas precīzas summas. 

E.Avotiņš: liela daļa ir, kas balstās uz kontroltāmēm. 

Debates: E.Zurģe, E.Avotiņš, D.Aļeksējevs 

               Izslēdz no sēdes darba kārtības 4.punktu 

J.Āboliņš: un kā nākamo, aiz darba kārtības apstiprināšanas, skata jautājumu par finansējuma 

piešķiršanu jaunas Drustu hokeja laukuma pamatnes izveidošanai  

E.Zurģe: iesniegšana būs aprīlī, maijā. Jūnija sākumā. Un tad 3 mēneši Lauku atbalsta dienestā. 

A.Harju: gada beigas būtu, kad nepieciešams naudas piešķīrums 

E.Zurģe: jāizdara visas darbības, lai pēc tam sekmīgi tiktu tālāk. 

D.Aļeksējevs par summu, kas norādīta. 
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J.Āboliņš: Līderprojekts. Paskaidro. 

E.Avotiņš: Līdzfinansējums jau tiek paredzēts budžeta tāmē. 

Debates par iesniegumu par Drustu hokeja laukumu: D.Aļeksējevs, J.Āboliņš, E.Avotiņš   

A.Abrāmovs par plānu, ka ilgtermiņā skola iet uz atsavināšanu. Par atsavināšanas procesu. 

O.Putrālis izsaka viedokli. Ir vajadzība pēc šādas aktivitātes Drustos. 

A.Harju aicina balsot par sēdes darba kārtību ar veiktajiem grozījumiem tajā. 2.jautājums ir par           

finansējumu Drustu hokeja laukumam. Izslēdz punktu par projekta “Skeitparka 

projektēšana un pārbūve Raunas pagastā” īstenošanai nepieciešamo līdzfinansējumu 

O.Putrālis: par Drustiem nebūs lēmuma projekts vēl. 
 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Otārs Putrālis, Edgars 

Avotiņš, Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Jānis Āboliņš, Raivis Vizulis, Andris Abrāmovs, Elgars Felcis, 

Iluta Apine) "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Apstiprināt komitejas sēdes darba kārtību ar veiktajiem grozījumiem. 
 

2. Iesnieguma par finansējuma piešķiršanu jaunas Drustu hokeja laukuma pamatnes 

izveidošanai izskatīšana 
Ziņo Astrīda Harju, Jānis Āboliņš  

16.01.2025. saņemts Drustu pagasta iedzīvotāju padomes priekšsēdētājas V.Petrovskas, domes 

deputātu J.Āboliņa un E.Avotiņa iesniegums (reģ. Nr. SNP/25/1.2/332), kurā lūgts hokeja laukumu 

pārcelt uz citu vietu. Iesniegumam pievienota tāme hokeja laukuma pārcelšanai. Lūdz 2025.gada 

budžetā paredzēt finansējumu jaunas hokeja laukuma pamatnes izveidošanai 38901,95 EUR.  
 

A.Harju: uz domes sēdi jābūt pievienotam lēmuma projektam. 

               Balsojums par 10% atbalstu šī projekta īstenošanai. 

A.Harju aicina balsot par sēdes darba kārtības 2.jautājumu 
 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Otārs Putrālis, Edgars 

Avotiņš, Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Jānis Āboliņš, Raivis Vizulis, Andris Abrāmovs, Elgars Felcis, 

Iluta Apine), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai sagatavotu Lēmuma projektu. 
 

3. Par saistošo noteikumu „Par Smiltenes novada pašvaldības budžetu 2025.gadam” 

projekta apstiprināšanu 
     Ziņo Jānis Adienis 

Saistību slogs šīs dienas laikā tiks precizēts. 

Par projektu tabulu. 

E.Avotiņš: katru gadu tiek arī dzēstas saistības. 

A.Harju: nākamais lielais plānošanas periods sākas 2031.gadā. Šogad – siltināšanas programma. 

D.Aļeksējevs: ir 3 projekti, kas šīs saistības uzaudzē. Nosauc tos.  

Debates: J.Adienis, D.Aļeksējevs, E.Zurģe, A.Harju, E.Avotiņš 

J.Adienis par ziedojumu/dāvinājumu sadaļu 

Debates par aizdevumu procentiem: A.Harju, D.Aļeksējevs, J.Adienis 

Kopskats. 

E.Avotiņš jautā par precīziem konta atlikumiem. 

J.Adienis nosauc [..] 

Debates: D.Aļeksējevs, J.Adienis, E.Avotiņš 

E.Avotiņš par to, kas palīdzējis sagatavoties 2025.gadam 

D.Aļeksējevs par budžeta tabulu, ko nevarēja visu redzēt pilnībā. Par iepriekšējā gada plānu, kad 

netika ieņemti 2 miljoni. Par plānošanu. 



 

3 

 

                      Šī gada budžets ir saplānots jau korekti. Aicina sekot līdzi arī ieņēmumu sadaļai, ne 

tikai izdevumu sadaļai. 

J.Adienis par pozīcijām, ko var ietekmēt un ko nē. 

Debates: E.Avotiņš, D.Aļeksējevs 

A.Harju: plānošana. Katra mēneša analīze nepieciešama. 

D.Aļeksējevs: par atsavināšanu Apē. Par šo situāciju. [..] 

A.Harju: par izsoles sākuma termiņu. Par naudas plūsmu, kad tā plānota. 

E.Avotiņš jautā par atsavināšanas sadaļu. Vairāk plānots ieņemt no ēku atsavināšanas. Par 

ieplānoto. 

E.Zurģe: par atsavināšanas komisijas sarakstu, uz ko tas balstās. [..] 

E.Avotiņš: jāseko rūpīgāk budžeta izpildei šogad, kas ir priekšsēdētāja kompetence. 

O.Putrālis par aizvadīto deputātu darba sanāksmi, ko atzīst par ļoti pozitīvu, par paveikto tajā. 

D.Aļeksējevs par augošu mežu atsavināšanu [..] 

A.Harju: Piebilde - 5000 EUR ir jāatrod iekšējās rezervēs. Aicina balsot par sēdes darba kārtības 

3.jautājumu 
 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Otārs Putrālis, Edgars 

Avotiņš, Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Jānis Āboliņš, Raivis Vizulis, Andris Abrāmovs, Elgars Felcis, 

Iluta Apine), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai sagatavotu Lēmuma projektu. 
 

4. Par autoceļu un ielu finansēšanai paredzētās mērķdotācijas vidējā termiņa izlietošanas 

programmu trijiem gadiem 
   Ziņo Jānis Adienis  

Salīdzina ar iepriekšējo gadu, kas ir stipri līdzīgs. 

Naudas masa līdzvērtīga iepriekšējam gadam. [..] 
 

A.Harju aicina balsot par sēdes darba kārtības 4.jautājumu 
 

Atklāti balsojot ar 11 balsīm "Par" (Astrīda Harju, Dainis Aļeksējevs, Otārs Putrālis, Edgars 

Avotiņš, Gita Mūrniece, Inga Ērgle, Jānis Āboliņš, Raivis Vizulis, Andris Abrāmovs, Elgars Felcis, 

Iluta Apine), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Komiteja nolemj: 

Virzīt uz domes sēdi apstiprināšanai sagatavotu Lēmuma projektu. 
 

5. Par projekta “Skeitparka projektēšana un pārbūve Raunas pagastā” īstenošanai 

nepieciešamo līdzfinansējumu 
Ziņo Linda Zūdiņa  
 

Komiteja nolemj: 

Jautājuma izskatīšana atlikta. 
 

Kārtējā domes sēde 11.februārī plkst. 10.00 

Būs arī visas komitejas tajā dienā. 

Informē par 13.februāri, par diskusiju tēmām pie prezidenta.  
 

Sēde slēgta plkst.10.51 
 

Sēdi vadīja Finanšu un attīstības jautājumu 

pastāvīgās komitejas priekšsēdētāja                                         Astrīda Harju 
 

Sēdi protokolēja      Ilze Oginska  
 


